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W odpowiedzi na Pani interpelację z dnia 27 maja 2020r., w sprawie  funkcjonowania
punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych (PSZOK) w Kaliszu w pełni podzielam
Pani zdanie, że PSZOK cieszy się ogromnym zainteresowaniem mieszkańców.
Potwierdzają to ilości dostarczonych odpadów jak również koszty jego funkcjonowania.
Pragnę zwrócić uwagę,  że  prowadzenie PSZOK-u wynika  wprost  z  ustawy o utrzymaniu
czystości  i  porządku w gminach i  jest  zadaniem własnym gminy,  który  finansowany jest
wprost z opłaty ponoszonej przez mieszkańców Kalisza, aktualnie w wysokości 23 zł.
Jestem przekonany, że kolejki tworzące się przed PSZOK-iem spowodowane były okresem
pandemii  i  wynikały  z  obowiązku  zachowania  reżimu  sanitarnego.  Jednocześnie  należy
zauważyć,  że  wielu  z  mieszkańców w okresie  ,,kwarantanny”,  przeprowadzało  sprzątanie
mieszkań, piwnic czy choćby poświęciło czas na wykonanie prac remontowych. 
Myślę, że ten okres jest już za nami, a moją tezę potwierdza ostatnia sobota, tj. 30 maja kiedy
to każdy z mieszkańców, bez kolejki mógł dostarczyć odpady i został obsłużony bez zbędnej
zwłoki.
Oczywiście  będziemy  nadal  obserwować  dostępność  PSZOK-u  i  w  przypadku  kolejnych
problemów dołożymy wszelkich starań by poprawić jego funkcjonowanie. 

Chciałbym też  Panią  poinformować,  że  w najbliższym czasie  zostaną  zakończone
prace  projektowe  drugiego  PSZOK-u,  który  ma  być  zlokalizowany  przy  Alei  Wojska
Polskiego,  który  powinien  zmniejszyć  koszty  funkcjonowania  systemu  ponoszone  przez
Miasto Kalisz.




